
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 58 af 4. september 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, om ministeren er villig til at indgå i drøftelser om at tilføre 

flere ressourcer til SKAT med henblik på at sikre, at SKAT kan varetage sine opgaver på 

tilfredsstillende vis. 

 

Svar 

Jeg er i udgangspunktet altid villig til at indgå i dialog og drøftelser med Folketingets par-

tier. Herunder også dialog om ressourcespørgsmål på Skatteministeriets område.  

 

Som det fremgår af regeringens handleplan ”SKAT ud af krisen – et oplæg til politisk 

samling”, vil regeringen tilføre 350 nye årsværk på inddrivelsesområdet samt 50 nye års-

værk til at styrke udbytteområdet.  

 

Derudover er jeg glad for, at det er lykkedes regeringen at indgå en bred politisk aftale, 

som sikrer en fælles forståelse om at skabe bedre rammer for SKATs opgavevaretagelse. 

Aftalen indebærer blandt andet, at der tilføres de nødvendige ressourcer til SKAT for at 

håndtere de akutte udfordringer på inddrivelsesområdet, samt at der tages en række andre 

skridt, som har til hensigt at opbygge et nyt og bedre inddrivelsessystem.  
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